
 

Strona 1 z 18 
 

dnia 24.4.2025r. 

Rada Gminy Masłów 

 

Protokół XIX  

SESJA RADY GMINY MASŁÓW w dniu 2025-04-24 

Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 2025-04-24 o godzinie 15:00, a zakończono o godzinie 18:04 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

 

Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka -Dusza - Sołtys sołectwa Barcza 

Mirosław Piwko - sołtys sołectwa Brzezinki 

Roman Kołomański - Sołtys sołectwa Ciekoty 

Aniela Cedro - sołtys sołectwa Dąbrowa 

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa 

Małgorzata kozubek - sołtys sołectwa Masłów Pierwszy 

Katarzyna Kaczor - Sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria 

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa 

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w obradach uczestniczy 14 radnych, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że wpłynął do 

niego wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 11e) i odczytał wniosek podpisany przez 

grupę radnych (stanowi załącznik protokołu).  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poprosił o głos, gdyż chciałby się odnieść do tego 

wniosku i przypomnieć historię wprowadzenia tego punktu.  

Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź wójta informując, że miał się odnieść do 

wniosku, a nie historii. Przewodniczący Rady poinformował, że w punkcie „Sprawy różne” 

wójt będzie miał taką możliwość.  

Wójt Gminy odpowiedział, iż podtrzymuje swoją prośbę o głos ponieważ sprawa trwa od 

10 marca br. i Centrum Medyczne ZDROWIE w skierowanym piśmie wskazało termin oraz 

zasygnalizowało że opuści nasze ośrodki zdrowia i wynajmie inny obiekt na terenie gminy. 

Wójt podkreślił, że jeżeli taka sytuacja będzie miała miejsce, to CM ZDROWIE zabierze 

ze sobą deklaracje mieszkańców, a gmina pozostanie z dwoma pustymi ośrodkami  

w Masłowie i Mąchocicach. Wójt przypomniał ustalenia z kilku spotkań z CM ZDROWIE. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że dyskusje odbywały się na komisjach, sprawa 

zapisów umowy była omawiana wobec czego wszystko zostało powiedziane. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku.  

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz poprosił 

o podanie, które osoby podpisały wniosek, ponieważ pan Przewodniczący poinformował, 

że jest to grupa radnych.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że osiem osób podpisało wniosek, część podpisów 

jest nieczytelnych.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

poinformował, że taka informacja należy się mieszkańcom, ale skoro nie można jej 

rozszyfrować. Radny wypowiedział się w imieniu Klubu Radnych, iż są przeciwko 

zdejmowaniu tego punktu z dzisiejszego porządku obrad. Sprawa była omawiana na 

komisjach, na spotkaniach z przedstawicielami CM Zdrowie. Wszyscy wiedzą do kiedy 
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jest umowa, był czas na zastanowienie się, zamiast w ostatniej chwili zdejmować punkt  

z porządku obrad.  

Radny Mirosław Kuzka wtrącił, że umowa jest do października. 

Radny Zegadło dodał, że jeśli ktoś planuje działania to potrzebuje więcej czasu.  

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję informując, że nie ma dyskusji w tym punkcie.   

Wójt Gminy Masłów zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego czy mimo zgłoszenia 

nie udziela mu głosu w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że nie ma dyskusji zgodnie ze Statutem  

i poprosił o interpretację panią mecenas.  

Radca Prawny Iwona Kowalska wyjaśniła, że przewodniczący rady ma możliwość 

udzielenia głosu w każdym momencie sesji jeśli uważa, że jest to zasadne.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przystąpił do głosowania 

wniosku.  

Głosowano wniosek w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie punktu nr 11 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dalszy wynajem części działki nr 875/2 

o pow. 481 m2 położonej w Masłowie Pierwszym wraz z częścią budynku Ośrodka 

Zdrowia o pow. 362,87 m2 oraz części działki nr 895 o pow. 1230 m2 położonej w 

Mąchocicach Kapitulnych wraz z częścią budynku Ośrodka Zdrowia o pow. 324,70 m2 z 

przeznaczeniem na działalność w zakresie ochrony zdrowia oraz wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów w tym zakresie 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Piotr Kapuściński, Tomasz 

Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

PRZECIW (6) 

Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr 

Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania porządku obrad ze zmianą.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Teodora Jagiełło, Piotr 

Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Justyna Łakomiec 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Haba, Artur Lis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr XVII i XVIII z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły 

uwagi do treści przedłożonych protokołów.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu Nr XVII z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XVIII z sesji nadzwyczajnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Pedrycz 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 
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5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił informację nt. pism 

złożonych do rady i przez radnych oraz spotkań w których uczestniczyli radni. 

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato na wstępie wyraził swój sprzeciw przeciwko 

niedopuszczaniu go do głosu w tak ważnych decyzjach dla mieszkańców gminy. Wójt 

dodał, że nie chciałby ograniczać wiedzy mieszkańców dlatego chce przedstawić historię 

wprowadzenia punktu dotyczącego wynajęcia dwóch budynków ośrodka pod dzisiejsze 

obrady.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przerwał wypowiedź sugerując, 

że ta informacja bardziej koresponduje z punktem ”sprawy różne”.   

Wójt Gminy odpowiedział, że w wypowiedzi zawarte będą również informacje nt. spotkań 

jakie się odbyły w okresie między sesjami. Wójt zawnioskował do przewodniczącego by 

miał możliwość przedstawienia tej informacji teraz ponieważ jest to moment, który jest 

najbliżej punktu, do którego wójt będzie się odnosił.  

Przewodniczący Rady wyraził zgodę.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato przedstawił szczegółowo historię sprawy, która 

rozpoczęła się od pisma skierowanego przez CM Zdrowie w dniu 10 marca br.  

o przedłużenie umowy najmu na budynki ośrodków zdrowia. Wójt odczytał całą 

korespondencję i przypomniał przebieg spotkań i deklaracje radnych. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie będące załącznikiem protokołu.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

zapytał czy już wiadomo kiedy wykonawca wejdzie na plac przy szkole w Brzezinkach. 

Wójt Gminy odpowiedział, że umowa została zawarta w dniu wczorajszym, termin na 

realizację zadania to 3 miesiące. Z deklaracji wykonawcy wynika, że firma będzie chciała 

zrealizować zadanie szybko, ponieważ mają sporo innych zleceń.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

 

7. Informacja z wykonania planu finansowego instytucji kultury za 2024 rok 

Kamila Skłodowska – Specjalista ds. księgowości Centrum Usług Wspólnych 

przedstawiła informację z wykonania planu finansowego Centrum Edukacji i Kultury 

„Szklany Dom” oraz Gminnej biblioteki Publicznej. Materiał stanowi załącznik protokołu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

zapytał o kwotę dotacji w wysokości 1.811.000 zł. W większości pochłaniają ją koszty 

związane z wynagrodzeniem – 1.268.241,85 zł , na co przeznaczona jest pozostała część 

kwoty. 
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Pani Kamila Skłodowska wyjaśniła, że w tej kwocie mieszczą się również umowy zlecenia, 

umowy o dzieła i umowy z instruktorami.  

Radny Haba podkreślił ponownie ten fakt, iż na działalność jednostki przypada jedynie 

około pół mln zł.  

Pani Skłodowska zwróciła uwagę, że w informacji zawarte są również dane dotyczące 

imprez biletowanych, z których wypracowane środki własne przeznacza się na 

działalność jednostki. W 2024 roku tylko Biesiada Masłowska została zapłacona z dotacji 

podmiotowej z budżetu gminy. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło podkreśliła zasługi Kierownik Anny Obary, która inicjuje wiele ciekawych 

wydarzeń w ramach prowadzonej działalności, nie tylko w bibliotekach ale również 

docierając do szkół na terenie gminy. Radna pogratulowała pani kierownik. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zwrócił się z pytaniem 

dotyczącym hostelu Lubrzanka. Obiekt jest przygotowywany do sprzedaży, generuje 

koszty głównie za energię elektryczną. Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami umowa na 

energię miała być zmieniona, co miało skutkować oszczędnościami. Przewodniczący 

Rady poprosił o informację w tym zakresie. 

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM Wojciech Purtak odpowiedział, że 

taryfa została zmieniona w sierpniu 2024 roku.  

Przewodniczący Rady poprosił o informację, czy te koszty spadły.  

Dyrektor CEiK odpowiedział, że jest to nieznaczny spadek bo około 300 zł miesięcznie.  

Przewodniczący Rady Piotr Kapuściński przypomniał również wypowiedź dyrektora  

w której padło stwierdzenie, że obiekt został wyłączony z użytkowania. Jak wiadomo jest 

to określone procedurą wobec tego Przewodniczący zapytał, czy obiekt został wyłączony 

z użytkowania czy przestał być użytkowany.  

Dyrektor Purtak odpowiedział, że jak już informował Przewodniczącego Rady – cały 

hostel Lubrzanka nie został wyłączony z użytkowania, nie została wszczęta procedura 

wyłączająca obiekt.   

Przewodniczący Rady dodał, że procedura która została przedstawiona jest określona  

w przepisach prawa i był przekonany, że ta procedura została wykonana. 

Dyrektor Wojciech Purtak odpowiedział, że od momentu kiedy została tam zawieszona 

działalność – takiej procedury nie było.  

Przewodniczący Rady zapytał również o protokoły okresowe stanu technicznego tych 

budynków. W dokumentach tych znajdują się zalecenia do wykonania w konkretnych 

okresach czasu. Czy te zalecenia były czy są wykonywane.  

Dyrektor CEiK odpowiedział, że zalecenia nie były wprowadzane w życie. Jak pan 

Przewodniczący widział, stan tych obiektów jest określany na dobry lub dostateczny. Aby 

nie ponosić dodatkowych kosztów te zalecenia nie były wdrażane.   

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 
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Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy 

 

8. Sprawozdanie z działalności Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” za 

rok 2024 

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM Wojciech Purtak omówił 

szczegółowo sprawozdanie (stanowi załącznik protokołu).  

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło podziękowała za przedstawione sprawozdanie i dodała, że ma pewien 

niedosyt. Ponieważ życie kulturalne gminy skupia się wokół Szklanego Domu  

w Ciekotach. W ocenie pani radnej jest potrzeba organizacji imprez na terenie sołectwa 

Wola Kopcowa. Sołectwo nie posiada świetlicy, natomiast jest Promyczek, czyli nie 

świetlica tylko placówka wsparcia, ale miejsce na zorganizowanie imprez jest i zdaniem 

pani radnej oferta CEiK powinna zostać rozszerzona na inne sołectwa, w tym Wolę 

Kopcową.   

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury Wojciech Purtak odpowiedział, że oferta była 

rozszerzona na obiekty podlegające pod CEiK czyli świetlice. Jako przykład dyrektor 

podał organizację kina letniego w sołectwach. Faktycznie ponieważ w Woli Kopcowej nie 

ma świetlicy to imprezy tego typu nie odbywały się w Woli, co nie oznacza, że nie mogą 

się tam odbyć.   

Radna Teodora Jagiełło zapytała także czy jednostka prowadzi ocenę swojej działalności 

np. poprzez ankiety oceniające przeprowadzone imprezy.  

Dyrektor CEiK odpowiedział, że nie za bardzo wie o jakie ankiety chodzi, czy to dotyczy 

ankiet trafiających do mieszkańców. Dyrektor wyjaśnił, że wyznacznikiem czy dane 

wydarzenie trafia do mieszkańców jest ilość osób biorących w nim udziału, przykładem 

tego była „śniadaniówka na trawie”.   

Radna Jagiełło zaproponowała by np. za pośrednictwem Facebooka lub w formie ankiet 

zapytać mieszkańców jakie wydarzenia cieszyłyby się zainteresowaniem mieszkańców. 

Oferta Szklanego Domu jest duża i cykliczna ale warto zastanowić się nad jej 

rozszerzeniem zgodnie z potrzebami mieszkańców.  

Dyrektor Wojciech Purtak odpowiedział, że nie zgadza się z tą oceną ponieważ jego 

zdaniem oferta trafia do mieszkańców i zachęcił do udziału w organizowanych 

wydarzeniach.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że w jego ocenie pani 

radnej chodziło o to, by analizować zapotrzebowanie mieszkańców i dopasowywać ofertę. 

Przewodniczący Rady dodał, że kino letnie to trafione wydarzenie, w którym sam 

uczestniczył i ze swoich obserwacji ma takie spostrzeżenie, iż w niektórych sołectwach to 

wydarzenie spodobało się bardziej, w innych mniej. Przewodniczący zaproponował 

rozważenie organizacji raz w roku kina samochodowego na lotnisku i przytoczył rozmowę 
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z dyrektorem nt. pisanych programów dla dzieci w zakresie tradycji. Przewodniczący 

Rady poinformował, że to samo ministerstwo realizuje program Mali odkrywcy.  

Dyrektor CEiK odpowiedział, że program ten jest bardziej przeznaczony do szkół, biorąc 

pod uwagę kontekst działalności jednostki i zakres programu.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że podał przykład, ponieważ wypowiedź miała na celu 

zwrócenie uwagi na trochę więcej niż tradycja. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia 

Bakalarz–Borkowska zabrała głos informując, że mieszkańcom Dąbrowy też jest nie po 

drodze jechać do Ciekot, dlatego przydałoby się więcej atrakcji w świetlicy w Dąbrowie. 

Odnosząc się do sprawozdania z działalności świetlicy w Dąbrowie, które zajmuje 5 stron, 

radna zapytała: 

- czy wszystkie wpisane aktywności odbyły się w świetlicy w Dąbrowie czy jest to mix 

zajęć, które odbyły się w świetlicy i w Szklanym Domu; 

- czy wiadomo ile dzieci uczestniczy w zajęciach w dni powszednie (nie ferie czy wakacje), 

- co się dzieje w przypadku nieobecności pani edukatorki, czy rodzice dostają informację 

z wyprzedzeniem o nieobecności czy spóźnieniu. Radna wspomniała, że miała 

informację, ze dzieci czekały pod świetlicą bo opiekunka nie dojechała na czas.  

Dyrektor CEiK Wojciech Purtak odpowiedział na poszczególne pytania. Kwestia 

spóźnienia, o którym mówi pani radna była rozwiązana na bieżąco i nie było więcej 

sygnałów do dyrektora mówiących o tym, że sytuacja się powtórzyła. Sprawozdanie było 

przygotowane wspólnie z edukatorkami, które opisały zajęcia jakie były prowadzone  

w poszczególnych świetlicach. Ilość dzieci biorących udział w zajęciach jest różna w 

różnych świetlicach. Jeśli chodzi o Dąbrowę to jest to najsłabsze sołectwo z najmniejszą 

grupą dzieci uczestniczących w zajęciach, w granicach 8 osób maksymalnie. Dla 

porównania w świetlicy w Ciekotach grupa na co dzień liczy około 30 dzieci.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

zapytał o liczbę mieszkańców gminy korzystających z łowiska w 2024 roku. Radny 

poinformował, że będzie wnioskował aby w budżecie gminy zabezpieczyć środki na sport( 

turnieje, utrzymanie boisk w okresie letnim głównie).   

Dyrektor CEiK wyjaśnił, że kwoty przeznaczone na sport nie zostały uwzględnione w tym 

sprawozdaniu ponieważ były to znikome kwoty. W odniesieniu do łowiska dyrektor 

szczegółowo przedstawił informację.   

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podsumował pokrótce współpracę Centrum Edukacji  

i Kultury w różnych działaniach nie tylko zespołów artystycznych. Jako przykład wójt podał 

współpracę ze szkołami, czy jednostkami OSP podkreślając szeroką ofertę świetlic  

i różnorodność form prowadzonych zajęć zarówno stacjonarnych jak i plenerowych czy 

organizację wycieczek. Wójt podziękował pracownikom jednostki za zaangażowanie  

i otwartość. Oferta kulturalna jest skierowana głównie do mieszkańców gminy Masłów ale 

to też należy podkreślić, że służy promocji gminy i przyciąga swoją ofertą osoby spoza 

gminy.   
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Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

podziękował dyrektorowi i pracownikom Centrum Edukacji i Kultury za szczegółowe 

sprawozdanie i szeroką ofertę zajęć. Radny dodał, że czasem ciężko zaakceptować 

jakieś wydatki na kulturę gdy nie widzi się jej codziennie. Minusem który wskazał radny 

jest fakt, że Centrum nie jest w centrum gminy, ale liczy że zmieni się to po uruchomieniu 

Centrum Historii Lotnictwa i część zajęć będzie mogła być prowadzona w tym obiekcie. 

Radny przytoczył kilka ciekawych miejsc w gminie wartych odwiedzenia i przedstawił swój 

pomysł uruchomienia do zwiedzania młyna w Masłowie oczywiście jest to warunkowane 

zgodą właściciela.  

Wójt Gminy przypomniał historię promowania Ciekot poprzez Stefana Żeromskiego 

(budowa szkoły, budowa Centrum Edukacji i Kultury).   

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury dodał, że Szklany Dom jest jedną z trzech placówek 

w Polsce, która jest bardzo ważna w kontekście Stefana Żeromskiego. Dyrektor 

poinformował, że w dniu wczorajszym na Zamku Królewskim w Warszawie uczestniczył 

w konsultacjach dotyczących budowy ekspozycji w mieszkaniu Stefana Żeromskiego, 

które ma być uruchomione do zwiedzania i które było niedostępne przez ostatnich 8 lat.  

Wójt Gminy dodał, że to pokazuje jak ważne stały się Ciekoty. Wójt zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady z prośbą o to by nie ograniczał czasu wypowiedzi w sprawach 

ważnych jak kultura wynikająca z historycznych wartości naszej gminy. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że obowiązuje porządek obrad i należy pamiętać  

w którym punkcie porządku jesteśmy. Przewodniczący rady dodał, że jest ostatnim, który 

chciałby komukolwiek czegokolwiek ograniczać.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady zakończył ten punkt.  

 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Masłowie 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Anna Obara przedstawiła szczegółowo 

sprawozdanie będące załącznikiem protokołu.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

poinformował, że również wpisuje się w wypowiedź radnej Jagiełło na temat 

funkcjonowania biblioteki. Rozwój jednostki, ogrom pracy i atrakcyjność oferty jest 

widoczna z roku na rok. Radny zapytał czy wiadomo ile osób spoza gminy korzysta  

z naszej biblioteki.  

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej Anna Obara wyjaśniła, że z letnich imprez 

korzystają również osoby spoza gminy a w zajęciach biorą udział dzieci, które 

uczęszczają do szkół w Kielcach.   

Radny Haba dodał, że pytanie dotyczyło również czytelnictwa.  

Kierownik GBP wyjaśniła, że z biblioteki korzystają osoby spoza gminy.  

Radny Wojciech Haba odpowiedział, że ma taką wiedzę, iż mieszkańcy sąsiednich gmin 

zazdroszczą nam świetnie doposażonej biblioteki dla czytelników w różnym wieku.  
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Kierownik Anna Obara podziękowała i dodała, że jest to także zasługa bibliotekarza – pani 

Pauliny Kalety.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło podziela 

zdanie radnego Haby; działalność biblioteki ocenia bardzo dobrze i dziękuje za 

zaangażowanie. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że cieszy się z pozytywnej oceny 

placówki i podziękował zespołowi za zaangażowanie w jej rozwój. 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel poinformował, że również ma 

sygnały o pozytywnej ocenie działalności biblioteki, co widać w przedstawionym 

sprawozdaniu. Radny zapytał o wskaźnik dot. czytelnictwa (internetowe jest zrozumiałe) 

ale pozostałe ma tendencję spadkową. Czy znane są przyczyny tego zjawiska. 

Kierownik GBP odpowiedziała, że wynika to z faktu, iż wiele informacji znajduje się  

w intrenecie. Dlatego nikt nie chce brać książki do domu, aby np. dowiedzieć się w którym 

wieku urodził się Mikołaj Kopernik.  

Radny Piotr Zegadło zabrał głos życząc aby jak najszybciej udało się wybudować nowy 

budynek w którym będzie się mieścić biblioteka.  

Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Justyna Łakomiec również 

podziela opinię dotyczącą funkcjonowania biblioteki. W związku ze zbliżającymi się 

wakacjami radna zapytała o planowaną ofertę dla małych dzieci w ramach 

funkcjonowania świetlic. Jako przykład radna podała Promyczek, gdzie można zapisać 

dziecko na tydzień różnorakich zajęć, w tym są również wycieczki. Radna zapytała czy 

jest taka możliwość by zapisać dziecko tak, żeby odprowadzić je na godzinę 7:00  

i odebrać o 15:00.   

Dyrektor Centrum Edukacji i Kultury SZKLANY DOM Wojciech Purtak odpowiedział, że 

jeśli chodzi o Szklany Dom i świetlice to jednostka nie prowadzi działalności opiekuńczo 

– wychowawczej. Jest to rola Promyczka czyli placówki wsparcia dziennego 

podlegającego pod GOPS. Organizacja takich zajęć nie jest zadaniem jednostki kultury, 

mieści się ona w kompetencjach GOPS i  jest realizowana w placówce – Promyczek.  

Radna Łakomiec - (Ad Vocem) dodała, że w jej ocenie Promyczek świeci przykładem co 

do organizacja takich zajęć i uważa, że przy takiej ilości świetlic w gminie warto pochylić 

się nad tym pomysłem by np. w każdej świetlicy zorganizować taki tydzień zajęć.  

Dyrektor CEiK odpowiedział, że zajęcia są organizowane w świetlicach pod hasłem „Akcja 

wakacje”, co zostało ujęte w sprawozdaniu. Dyrektor ponownie podkreślił, że organizacja 

zajęć opiekuńczo – wychowawczych nie jest kompetencją instytucji kultury tylko ośrodków 

pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że również jest pod 

wrażeniem działalności biblioteki i pogratulował rozwoju.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  
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10. Ocena zasobów pomocy społecznej 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła 

szczegółowo materiał stanowiący załącznik protokołu.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło skierowała słowa uznania kierownikowi i pracownikom GOPS za trud  

i pracę na wysokim poziomie.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Sylwia 

Bakalarz–Borkowska zapytała o mieszkania socjalne. W materiałach jest informacja, że 

gmina nie dysponuje takimi mieszkaniami a zapotrzebowanie jest dla dwóch osób. Czy 

wobec tego prowadzone są jakieś działania zmierzające do pozyskania takich mieszkań. 

Drugie pytanie dotyczyło wykresu „liczba rodzin korzystających z poradni 

specjalistycznych” – od 7 lat tam jest 0, z jakiego powodu i czy coś się dzieje w tym 

temacie. Kolejne pytanie dotyczyło różnicy pomiędzy kontraktem socjalnym a projektem 

socjalnym. 

Kierownik GOPS odpowiedziała na pytania, kolejno:  

− gmina nie posiada mieszkań socjalnych i na chwilę obecną nie ma planów, aby 

takie mieszkania powstały; wskazana liczba 2 dotyczy prognozy, 

− w zakresie poradni specjalistycznych – przedstawiona informacja to zbiór 

sprawozdań GOPS, CUW i żłobka z terenu gminy. Na terenie gminy nie ma 

specjalistycznych przychodni wobec czego nie mogliśmy w tym sprawozdaniu 

wykazać danych z innych jednostek, poza gminą. 

Kierownik GOPS wyjaśniła również różnice pomiędzy kontraktem a projektem socjalnym.     

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podkreślił ogrom pracy w zakresie pomocy społecznej, 

profilaktyki czy opieki wytchnieniowej. Wójt podziękował Kierownikowi i zespołowi 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za zaangażowanie i wsparcie mieszkańców 

gminy w trudnym obszarze działalności.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przyłączył się do zdania 

przedmówcy dodając, że w tym zakresie raczej nie ma głosów odrębnych. 

Brak kolejnych głosów  tym punkcie. 

 

11. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

poinformował o omyłce pisarskiej w treści uzasadnienia.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XIX/136/2025 została podjęta.  

 

b) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach 

nr ewid. 956/13, 962/11, 962/12, 962/18, 962/19, 963/2 w miejscowości Masłów 

Pierwszy oraz na działce nr ewid. 528 w miejscowości Wola Kopcowa, gmina 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zwrócił 

uwagę na zmianę zapisu § 1. Dotychczas była podawana długość sieci, a teraz tego 

brakuje.  

Kierownik referatu BiGP Dariusz Korczyński podał długość i średnicę wybudowanych 

odcinków sieci i wyjaśnił, z czego wynikały zmiany w zapisie. Szczegółowe dane 

techniczne sieci są opisane w dokumentach księgowych PT i OT. Ponieważ zdarzało się, 

że na etapie przekazanie sieci wychodziły drobne różnice, co powodowało konieczność 

wprowadzenia zmiany uchwały.   

W uzupełnieniu wypowiedzi Kierownika Skarbnik Gminy Robert Szechnicki wyjaśnił, że 

dokumentem na podstawie którego następuje przekazanie jest dokument PT zawierający 

szczegółowe dane techniczne.  

Brak kolejnych zgłoszeń do dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej  

w działkach nr ewid. 956/13, 962/11, 962/12, 962/18, 962/19, 963/2 w miejscowości 

Masłów Pierwszy oraz na działce nr ewid. 528 w miejscowości Wola Kopcowa, gmina 

Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XIX/137/2025 została przyjęta.  

 

c) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji sanitarnej na 

działkach nr ewid. 81/7, 81/44 w msc. Domaszowice, gm. Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: przekazania do nieodpłatnego używania sieci kanalizacji 

sanitarnej na działkach nr ewid. 81/7, 81/44 w msc. Domaszowice, gm. Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XIX/138/2025 została przyjęta. 

 

d) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia 27 czerwca 

2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Masłów, udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński 

przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag.  
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Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr IX/114/2019 Rady Gminy Masłów z dnia 27 

czerwca 2019 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Masłów, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Lucjan Pabis 

Uchwała nr XIX/139/2025 została podjęta. 

 

e) w sprawie: wyrażenia zgody na dalszy wynajem części działki nr 875/2 o pow. 481 

m2 położonej w Masłowie Pierwszym wraz z częścią budynku Ośrodka Zdrowia o 

pow. 362,87 m2 oraz części działki nr 895 o pow. 1230 m2 położonej w 

Mąchocicach Kapitulnych wraz z częścią budynku Ośrodka Zdrowia o pow. 324,70 

m2 z przeznaczeniem na działalność w zakresie ochrony zdrowia oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów w tym 

zakresie (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

12. Informacje i zapytania sołtysów 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że na chwilę 

przekazuje prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady Mateuszowi Fąfarze.  

Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy Małgorzata Kozubek zwróciła się z prośbą o pomoc  

w sprawie odwodnienia lotniska, które zasygnalizowali jej dwaj mieszkańcy. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato zadeklarował, że urząd zapozna się z problemem  

i zaznaczył, że cieki położone na gruntach prywatnych nie mogą być remontowane przez 

samorząd.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik zapytał czy tabliczki z numerami domów, które były wymienianie przez samorząd 

około 5 lat temu w dużej mierze są zniszczone. Czy mieszkańcy muszą je teraz wymieniać 

na swój koszt. W kwestii ulicy Wiosennej radny poprosił o doprecyzowanie, czy  

w wypowiedzi wójta chodziło o przetarg na kanalizację na ulicy Wiosennej. Radny zapytał 
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o spotkanie z dyrektorem Piotrem Krampkowskim z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad w sprawie odwodnienia ulicy Wiosennej. Czy GDDKiA zgodzi się na 

podłączenie odwodnienia tej ulicy do ich zbiorników, jeśli nie to czy są inne możliwości 

odprowadzenia tych wód. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział na poszczególne pytania wyjaśniając, że 

samorząd dostarcza tabliczki z numerami posesji w przypadku, gdy nadaje nazwy ulic, 

zmienia nazwy bądź numery. W tej chwili nie przewiduje się takich działań. W sprawie 

spotkania z dyrektorem Krampikowskim Wójt wyjaśnił, że był to główny cel spotkania  

i poinformował, że wspólnie z GDDKiA sprawa jest analizowana. Drugą sprawą była 

kwestia przejęcia pasów drogowych pod potrzeby budowy chodnika w kierunku żłobka  

w Domaszowicach. W kwestii przetargu na kanalizację na ulicy Wiosennej wójt 

poinformował, że przedstawił ją wcześniej, a o szczegółach powie Kierownik BiGP. 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński dodał, że 

w sprawozdaniu Wójt informował, że 6 maja przewidziany jest termin składania ofert na 

kilka zadań, m.in. kanalizację Wiosennej.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka poinformował, że na ulicy Szkolnej na wysokości posesji 6-8 jest potrzeba 

poprawienia ażurów w rowie.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że prace w tym miejscu są planowane 

podczas planowanych remontów, w ciągu miesiąca.  

Brak kolejnych zgłoszeń sołtysów. 

 

13. Sprawy różne 

Wiceprzewodniczący Rady Mateusz Fąfara oddał prowadzenie obrad Przewodniczącemu 

Rady Gminy. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Teodora Jagiełło zabrał a głos w sprawie uszkodzonego przystanku. Uszkodzony został 

również kosz, więc prośba o ustawienie nowego kosza. Na jakim etapie jest procedura 

wymiany przystanku, sprawca jest znany.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że na nowy przystanek potrzeba trochę 

więcej czasu, ale wójt rozważa bieżącą naprawę i montaż kosza również będzie możliwy.  

Wiceprzewodniczący Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Andrzej Pedrycz zwrócił 

się z pytaniem do wójta, czy nie są na bieżąco załatwiane sprawy w urzędzie, ponieważ 

mieszkańcy przychodzą na sesję zgłaszać pojedyncze sprawy lub z pytaniem czy coś jest 

zrobione, czy będzie zrobione. Radni czy sołtysi powinni na bieżąco zgłaszać sprawy  

w urzędzie, nie czekać miesiąc na sesję, żeby zgłosić problem.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że urząd działa normalnie, sprawy są 

załatwiane na bieżąco. Mieszkaniec jest wszędzie mile widziany, czy to na sesji, czy w 

urzędzie czy nawet spotkany na ulicy, ale dla wygody i profesjonalizmu załatwienia sprawy 

najlepszym rozwiązaniem jest tak jak mówi radny – dotarcie do urzędnika czy wójta  
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w urzędzie. Daje to możliwość sięgnięcia do dokumentów czy map, zweryfikowania 

informacji i udzielenia odpowiedzi. Profesjonalizm prowadzenia sesji polega głównie na 

tym, że omawia się i przyjmuje uchwały oraz porusza się kwestie ważne dla mieszkańców. 

Które sprawy powinny być poruszane w tym gremium to już sami musimy sobie 

odpowiedzieć. Wójt dodał, że ponieważ sesje i komisje odbywają się poza godzinami 

pracy urzędu bardzo często nie ma możliwości udzielenia stu procentowej odpowiedzi na 

państwa pytania, gdyż nie dysponuje pełnym składem pracowników i nie ma możliwości 

sięgnięcia do materiałów źródłowych by podać, przeliczyć konkretne dane.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka - (Ad Vocem) odniósł się do wypowiedzi radnego Pedrycza informując, 

że nie słyszał żeby ktoś zgłaszał błahe sprawy jak lampa.  

Przewodniczący Rady Gminy przerwał tę dyskusję. 

Radny Pedrycz - (Ad Vocem) dodał, że sam również załatwię różne sprawy w urzędzie.  

Przewodniczący Rady podsumował, że chyba intencja wypowiedzi została zrozumiana.  

Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Justyna Łakomiec 

przypomniała, że 8 kwietnia za pośrednictwem Przewodniczącego Rady prosiła o opinię 

prawną. 15 kwietnia radna mailowała w tej sprawie do radcy prawnej i chciałaby wiedzieć, 

co w tej sprawie.  

Radca Prawny Iwona Kowalska odpowiedziała, że wniosek o opinię prawną otrzymała  

10 kwietnia, potwierdziła, że 15 kwietnia korespondowała z radną w tej sprawie. Opinia 

została sporządzona i dzisiaj zostanie przekazana Przewodniczącemu Rady, Pani radnej 

i Wójtowi Gminy. 

Mieszkaniec gminy zabrał głos informując, że na zaproszenie Przewodniczącego Rady 

przybył na sesję wraz z kolegą, aby poruszyć kwestie przystanku na żądanie przy ulicy 

Księdza Józefa Marszalka w Masłowie Drugim (w połowie drogi pomiędzy Doliną 

Marczakową i Oboźną Drogą). Mieszkaniec opisał przebieg sprawy zgłaszanej w dniu  

6 listopada i odpowiedź na korespondencję dodając, że nie zgadza się z przedstawioną 

opinią. Mieszkaniec poruszył również kwestie budowy chodnika przy tej drodze oraz 

wycinki drzew, które zagrażają mieszkańcom i pojazdom.  

Przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył w pracach komisji oceniającej 

wskazaną lokalizację przystanku. Faktycznie opinia w tej sprawie była negatywna jednak 

po rozmowach przewodniczący otrzymał zapewnienie, że wskazana lokalizacja 

przystanku zostanie uwzględniona w projekcie chodnika w kierunku Ciekot.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że sprawy dotyczą drogi powiatowej, co 

również wybrzmiało w wypowiedzi mieszkańca. Wniosek mieszkańca został przekazany 

do powiatu zgodnie z właściwością, wójt przedstawił historię sprawy i zadeklarował, że 

ponowi prośbę mieszkańców w sprawie przystanku. Wójt dodał również, że wycinka 

drzew przy drodze powiatowej była przedmiotem narady, która odbyła się 2 tygodnie 

temu. W kontekście planowanej budowy chodnika wójt potwierdził wypowiedź 
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mieszkańca i przedstawił historię tego projektu i problemy, z których wynikły przesunięcia 

zadania w czasie oraz możliwości realizacji tego zadania.   

Drugi z mieszkańców gminy dodał, że należy mieć na uwadze niebezpieczeństwo 

związane z tymi drzewami i brakiem poboczy.  

Mieszkaniec gminy dodał, że tylko przedstawiciel powiatu wyraził negatywną opinię do 

lokalizacji tego przystanku.  

Przewodniczący Rady podsumowując dyskusję w tej sprawie wyjaśnił, że jest wola  

u projektanta chodnika by lokalizację tego przystanku uwzględnić w projekcie chodnika. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do wójta, czy wydanie decyzji 

środowiskowej, o której wspomniał wójt w jakiś sposób przyspiesza przed możliwością 

złożenia tego wniosku w lipcu. 

Wójt Gminy odpowiedział, że tak.  

Kierownik BiGP Dariusz Korczyński wyjaśnił, że decyzja środowiskowa pozwoliła 

projektantowi na prace przygotowawcze operatu wodno – prawnego w celu wystąpienia 

do W ód Polskich o wydanie pozwolenia wodno – prawnego. Po uzyskaniu tej decyzji 

zostanie ZRiD w starostwie.  

Wójt gminy podkreślił jaka jest rola komisji bezpieczeństwa w zakresie wydania opinii  

o lokalizacji przystanku.   

Wiceprzewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa Renata Samiczak poinformowała, że sprawa przystanku ciągnie się od 

dłuższego czasu. Radna zgłaszała te potrzeby mieszkańców w poprzedniej kadencji  

i również otrzymała wtedy negatywną opinię.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński odniósł się do sprawy zdjętej  

z porządku obrad i poinformował, że w dniu wczorajszym prowadził dwie rozmowy  

z podmiotami. Przewodniczący Rady zadeklarował, że chce spożytkować czas na to, by 

zweryfikować co się da zrobić. W tej sprawie zaplanował spotkanie w dniu jutrzejszym, 

kolejne po długim weekendzie. Przewodniczący Rady dodał, że nie wie, czy z tych 

rozmów coś wyjdzie.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że przed dzisiejszą sesją otrzymał od 

CM Zdrowie informację dotyczącą realizacji obecnego kontraktu (co jest możliwe  

w ramach kontraktu, co jest możliwe poza kontraktem, zakres wsparcia mieszkańców po 

za POZ). Wójt poinformował, że prowadził również rozmowy z innymi podmiotami 

medycznymi w tym zakresie i nie uzyskał deklaracji o chęci uruchomienia placówki na 

terenie gminy. Wójt Gminy wyjaśnił jakie są możliwości (przetarg), jakie bariery, z czego 

wynikały zaproponowane terminy przedłożenia projektu uchwały oraz jakie skutki dla 

mieszkańców niesie za sobą brak decyzji w tej sprawie.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz - (Ad Vocem) poinformował, 

że w ośrodku zdrowia w Wiśniówce lekarze są dostępni 5 dni w tygodniu w godzinach od 

8:00 do 19:00 (jeden lekarz jest rano, drugi popołudniu).  
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Przewodniczący Rady dodał, że informacje które radni pozyskają przekażą również 

wójtowi. Umowa ważna jest jeszcze przez 6 miesięcy, więc wydaje się, że jeżeli ten 

miesiąc uda się przeznaczyć na weryfikację to pięć miesięcy dla podmiotu wystarczy na 

realizację zamierzeń. 

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

 

14. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński o godz. 18:04 zamknął obrady XIX sesji Rady Gminy Masłów. 
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